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Geachte mevrouw Veurink, 

 

Namens de fractie Lokaal Almelo Samen heeft u bij brief van 22 mei 2023 schriftelijke vragen 

gesteld aan het college van burgemeester en wethouders, met als onderwerp ‘verduidelijking 

toekomst regionaal warmtenet na terugtrekken Ennatuurlijk’. Inhoudelijk gaan de vragen over 

de eventuele (financiële) risico’s die de gemeente Almelo hierdoor loopt en de betrokkenheid 

van Almelo bij het regionale warmtenet. Met deze brief beantwoordt het college deze vragen.  

 

1. Welke risico’s zijn er nu Ennatuurlijk is afgehaakt? 

Op dit moment kunnen de overgebleven initiatiefnemers nog geen duidelijkheid geven over de 

gevolgen van het afhaken van Ennatuurlijk bij het regionaal warmtenet. De rol die Ennatuurlijk 

zou gaan vervullen, namelijk het leveren van de warmte aan de eindgebruiker, moet door een 

andere partij ingevuld gaan worden. De overgebleven initiatiefnemers beraden zich hier nog 

op. 

 

2. Wat zijn de financiële risico’s voor Almelo (direct of indirect)? 

Zie het antwoord op vraag 1.  

 

3. Met welk geld wordt er verder geïnvesteerd? 

Er is vanuit zowel Twence als Cogas nog geen investeringsvoorstel gedaan. We weten dus niet 

hoe een eventuele investering wordt gefinancierd. 

 

4. Wordt in Almelo daarover toestemming gevraagd in de Algemene Vergadering van de 

aandeelhouders van Twence en Cogas? 

Ja, er wordt te zijner tijd toestemming gevraagd aan de Algemene Vergadering van 

Aandeelhouders (AVA). Mede gelet op de uitspraak vanuit de gemeenteraad (verwerpen motie 

SP tijdens de raadsvergadering op 10 november 2022) zijn wij voornemens in de AVA van 

zowel Twence als Cogas geen goedkeuring te verlenen aan een investeringsvoorstel voor een 

regionaal warmtenet dat verbonden is met Twence.  

 

5. In hoeverre komen de kosten voor de aanleg van het warmtenet bij de inwoners te 

liggen (direct of indirect)? 

Specifiek voor het regionaal warmtenet is hier nog geen antwoord op te geven, omdat er nog 

geen concrete voorstellen gepresenteerd zijn. 
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6. Is het importeren en verbranden van afval om een warmtenet in de benen te houden 

wel duurzaam? Hoe komt de circulaire duurzaamheid eruit te zien? 

Het importeren van afval om verbrandingsovens draaiende te houden is discutabel. Om iets te 

kunnen zeggen over de duurzaamheid is meer informatie nodig over de herkomst van het afval, 

over wat er met het afval in het land van herkomst gedaan zou zijn en de restproducten die na 

verbranding over blijven en in Nederland gestort moeten worden. De transitie van een lineaire- 

naar een circulaire economie moet ervoor zorgen dat steeds meer grondstoffen en producten 

herbruikbaar zijn zodat er minder afval verbrand hoeft te worden.  

 

7. Heeft Almelo goedkeuring gegeven aan deze ontwikkeling? 

Almelo was benaderd voor deelname in dit warmtenet maar heeft daar van afgezien. Almelo 

neemt bewust niet deel aan het realiseren van een warmtenet waarbij Twence mede-

initiatiefnemer is. De reden hiervoor ligt in het Almelose standpunt dat er kortgezegd op 

neerkomt dat Twence zich dient te beperken tot de kerntaak van dit bedrijf en dat is 

afvalverwerking. Daarom is door Almelo, op basis van dit standpunt, tegen het (nu nog 

concept) Strategisch Beleidsplan Twence 2024 – 2027 gestemd. Echter, een meerderheid van de 

aandeelhouders lijkt wel voor dit strategische beleidsplan te zijn. 

 

8. Wil het college dit kritisch blijven volgen? 

Ja.  

 

Wij gaan er vanuit u voldoende geïnformeerd te hebben.  

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris, de burgemeester, 

 


